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Protokół Nr 27/2021 
z XXVII Sesji Rady Miasta Nowy Targ 

w dniu 8 lutego 2021r.  
       
Ad.1 
Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (jednolity tekst Dz. U. z 2020 r. poz. 713  
z późń. zm.) Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda otworzył obrady XXVII Sesji Rady Miasta  
w Nowym Targu o godzinie 13:00.  
Powitał serdecznie Radnych obecnych na sali i połączonych zdalnie, Burmistrza Miasta Grzegorza 
Watychę, Z-ców Burmistrza Panią Joannę Iskrzyńską-Steg i Pana Waldemara Wojtaszka połączonych 
zdalnie. Skarbnika Miasta Łukasza Dłubacza oraz Sekretarza Miasta Zbigniewa Stramę, a także 
wszystkich Naczelników i Kierowników Wydziałów Urzędu Miasta, Dyrektorów miejskich jednostek 
organizacyjnych i Prezesów miejskich spółek, którzy w większości śledzą transmisję on-line. Powitał 
także Pana Marka Bochowicza Przewodniczącego Nowotarskiej Rady Seniorów oraz Pana Michała 
Borzęckiego byłego Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu obecnej kadencji. W dalszej kolejności 
powitał wszystkich mieszkańców i przedstawicieli mass mediów oglądających transmisję  
z XXVII Sesji Rady Miasta.  
Przewodniczący poinformował, że w związku z pandemią Sesja odbywa się z zachowaniem 
wszystkich zasad bezpieczeństwa nałożonych przepisami prawa.  
Przewodniczący poinformował, że w obradach udział bierze 21 Radnych, z tego 8 radnych  
w trybie zdalnym, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu,  
w związku z tym obrady są prawomocne. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.   
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za rok 2020. 
6. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta za rok 2020. 
7. Sprawozdanie Komisji Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju Rady Miasta za rok 2020. 
8. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego Rady 

Miasta za rok 2020. 
9. Sprawozdanie Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta za rok 2020. 
10. Sprawozdanie Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta za rok 2020. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Nowy Targ na I półrocze 2021r.,  
b) zmiany załącznika do uchwały nr XXV/282/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 7 grudnia 

2020r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Nowy Targ,  
c) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Nowy Targ 26 (Równia Szaflarska),  
d) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 26 (Równia 

Szaflarska),  
e) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości położonej w Nowym Targu,  
f) zwolnień w podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19,  

g) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Małopolskiego na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji bezkolizyjnego 
skrzyżowania DW 957 z linią kolejową Nr 99 w m. Nowy Targ wraz  
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z pozyskaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach oraz opracowaniem programu 
funkcjonalno-użytkowego wraz z opcją opracowania proj. budowlanego  
i uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (ZRID) dla zakresu 
zgodnego z uzyskaną decyzją o środowiskowych uwarunkowaniach,  

h) zmian Uchwały Budżetowej na 2021r. Nr XXVI/294/2020 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 28 grudnia 2020 roku oraz zmian w budżecie miasta.  

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zakończenie obrad.  
 
Ad.2 
W sprawie zmian w porządku obrad głos zabrał Przewodniczący Rady, który w związku  
z pismem Burmistrza zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów 
uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały nr XXV/279/2020 z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie: wyboru metody 
ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 
tej opłaty, 

b) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących 
punkty sprzedaży na terenie Miasta Nowy Targ i zwrotu tej opłaty, 

c) udzielenia pomocy finansowej dla samorządu Powiatu Nowotarskiego na dofinansowanie 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Nowy Targ-Czarny 
Dunajec-Chochołów. 

 
Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie w punkcie 11c) projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały  
nr XXV/279/2020 z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przegłosowała powyższy wniosek. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Ewa 
Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, 
Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Liszka 
 
Głosowano w sprawie:  
Wprowadzenie w punkcie 11h) projektu uchwały w sprawie: zwolnienia z opłaty za korzystanie z 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za 
rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na terenie Miasta Nowy Targ i zwrotu tej 
opłaty. 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przegłosowała powyższy wniosek. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Ewa 
Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, 
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Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Liszka 
 
Głosowano w sprawie:  
Wprowadzenie w punkcie 11i) projektu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla samorządu 
Powiatu Nowotarskiego na dofinansowanie przewozów o charakterze użyteczności publicznej na linii 
komunikacyjnej Nowy Targ-Czarny Dunajec-Chochołów. 
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” przegłosowała powyższy wniosek. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
 
W związku z wprowadzonymi zmianami kolejne punkty porządku obrad ulegają przeszeregowaniu. 
 
Rada jednogłośnie 21 głosów „za” przegłosowała porządek obrad z wraz z wprowadzonymi 
zmianami. 
Wyniki imienne:ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
 
Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.   
5. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za rok 2020. 
6. Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta za rok 2020. 
7. Sprawozdanie Komisji Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju Rady Miasta za rok 

2020. 
8. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego 

Rady Miasta za rok 2020. 
9. Sprawozdanie Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta za rok 2020. 
10. Sprawozdanie Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta za rok 2020. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Nowy Targ na I półrocze 2021r.,  
b) zmiany załącznika do uchwały nr XXV/282/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 7 grudnia 

2020r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Nowy Targ,  
c) zmiany uchwały nr XXV/279/2020 z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie: wyboru metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 
tej opłaty, 
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d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Nowy Targ 26 (Równia Szaflarska),  

e) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 26 (Równia 
Szaflarska),  

f) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości położonej w Nowym Targu,  
g) zwolnień w podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych  

z prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 
konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19,  

h) zwolnienia z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 
prowadzących punkty sprzedaży na terenie Miasta Nowy Targ i zwrotu części tej opłaty.  

i) udzielenia pomocy finansowej dla samorządu powiatu Nowotarskiego na dofinansowanie 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Nowy Targ-
Czarny Dunajec-Chochołów, 

j) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Małopolskiego na realizację 
zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji bezkolizyjnego 
skrzyżowania DW 957 z linią kolejową Nr 99 w m. Nowy Targ wraz z pozyskaniem decyzji 
o środowiskowych uwarunkowaniach oraz opracowaniem programu funkcjonalno-
użytkowego wraz z opcją opracowania proj. budowlanego i uzyskania decyzji o zezwoleniu 
na realizację inwestycji drogowej (ZRID) dla zakresu zgodnego z uzyskaną decyzją o 
środowiskowych uwarunkowaniach,  

k) zmian Uchwały Budżetowej na 2021r. Nr XXVI/294/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 
28 grudnia 2020 roku oraz zmian w budżecie miasta.  

12) Interpelacje i zapytania radnych. 
13) Wolne wnioski i informacje.     

14) Zakończenie obrad.  
 
Ad.3 
Rada w głosowaniu 19 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się przyjęła protokół z XXVI 
Sesji Rady Miasta.  
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-
Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 29 grudnia 2020r. r. do 8 lutego 2021r. 
w brzmieniu jak w załączniku nr 2 do protokołu przedłożył Burmistrz Grzegorz Watycha. 
Burmistrz podziękował pracownikom OPS na czele z Panią Dyrektor oraz wszystkim członkom PKPS, 
a także wszystkim wolontariuszom, którzy w czasie epidemii wspierali OPS w podejmowanych 
działaniach na rzecz pomocy mieszkańcom. 
Dyrektor OPS Agnieszka Zmarzlińska przedstawiła działania OPS-u w okresie epidemii. Podkreśliła, 
że w związku z epidemią na OPS nałożonych zostało bardzo dużo zadań dodatkowych, które starali 
się jak najlepiej wykonać. Pani Dyrektor podkreśliła dobrą współpracę z PKPS-em w tym trudnym 
czasie oraz bezcenny udział i pomoc wolontariuszy, którzy zgłosili się do pomocy, dzięki czemu udało 



5 
 

się sprawie udzielać pomocy potrzebującym. To właśnie wolontariusze rozładowują żywność  
i przygotowują paczki. Oni właśnie w pierwszych dniach epidemii dostarczali te paczki osobom 
starszym, potrzebującym. Poinformowała, że OPS przygotowywał paczki dla osób przebywających na 
kwarantannie, łącznie zrealizowano ok. 380 świadczeń. Głównym celem działań była i nadal jest 
pomoc dla seniorów, która jest realizowana poprzez programy takie jak: „Zakupy dla seniora” oraz 
„Wspieraj seniora”.  
 
Po sprawozdaniu nastąpiło podziękowanie dla Pana Michała Borzęckiego byłego radnego Powiatu 
Nowotarskiego, Wiceprzewodniczącego obecnej kadencji, który wspierał swoimi działaniami miasto 
Nowy Targ szczególnie poprzez wspieranie różnych akcji charytatywnych.  
Podziękowano i oficjalnie pożegnano również przechodzącego na emeryturę Naczelnika Wydziału 
Oświaty Janusza Stopkę.  
 
W ramach pytań do sprawozdania głos zabrali:  
 Radny Andrzej Swałtek pytał o sprawę zabrudzenia wody pitnej w mieście. Prosił  

o przybliżenie tego problemu. 
 Prezes MZWiK Dariusz Latawiec przypomniał, że sanepid wydał taką decyzję. MZWiK 

poddał także badaniu próbki wody i wyszły one czyste. Kilka dni później wykonano badanie 
przez laboratorium akredytowane i woda również wyszła czysta. Ciężko stwierdzić co 
wpłynęło na to, że te badania sanepidu wykazały takie przekroczenia.  

 Burmistrz Grzegorz Watycha poinformował, że o decyzji sanepidu dowiedział się  
z Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego, które jako pierwsze otrzymało decyzję  
i skierowało ją do Miejskiego Centrum Zarządzania Kryzysowego. MZWiK, który jako 
pierwszy powinien otrzymać taką decyzję, aby podjąć odpowiednie działania nie otrzymał jej 
na piśmie. 

 Radna Stefania Drąg-Iłęda w imieniu Komisji Mieszkaniowej, Opieki Społecznej, Zdrowia  
i Porządku Publicznego podziękowała pracownikom OPS-u na czele z Panią Dyrektor, 
członkom PKPS-u oraz wszystkim wolontariuszom niosącym pomoc mieszkańcom miasta  
w okresie epidemii.  

 
Na zakończenie tego punktu wyemitowano film przygotowany przez NTvK dotyczący tras 
narciarskich na terenie Nowego Targu.  
 
Ad.5 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za rok 2019 przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
Danuta Sokół. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 
Ad.6 
Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta za rok 2019 przedstawił 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Sroka. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7 
Sprawozdanie Komisji Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju Rady Miasta za rok 2019 
przedstawił Przewodniczący Komisji Jacenty Rajski. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
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Ad.8 
Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego Rady 
Miasta za rok 2019 przedstawiła Przewodnicząca Komisji Stefania Drąg-Iłęda. Sprawozdanie to 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9 
Sprawozdanie Komisji Sportu, Turystyki i Promocji Rady Miasta za rok 2019 przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Katarzyna Wójcik. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.10 
Sprawozdanie Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta za rok 2019 przedstawił Przewodniczący 
Komisji Leszek Pustówka. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Przerwa  
 
Ad.11a) 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Nowy Targ 
na I półrocze 2021r. przedstawiła Przewodnicząca Komisji Danuta Sokół.  
Plan pracy na I półrocze 2021r. przedstawia się następująco: 
1.Wydatki na oświatę za lata 2019-2020 – Szkoła Podstawowa Nr 11. 
2.Kontrola obiektu należącego pod Zakład Gospodarki Mieszkaniowej przy ul. Ludźmierskiej 32. 
3. 
a) Analiza sprawozdania Burmistrza Miasta z wykonania budżetu miasta w 2020 roku; 
b) Opinia w sprawie wykonania budżetu miasta za rok  2020 oraz sformułowanie wniosku  

w sprawie udzielenia (nieudzielenia) absolutorium dla Burmistrza Miasta. 
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła  Uchwałę Nr 
XXVII/295/2021 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Nowy 
Targ na I półrocze 2021r. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, Paweł Liszka, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Ewa 
Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, 
Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Szymon Fatla 
 
Ad.11b) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr XXV/282/2020 Rady Miasta Nowy Targ 
z dnia 7 grudnia 2020r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Nowy Targ  przedstawiła Kierownik Referatu ds. PiO Elwira Nowobilska-Majewska. W związku  
z uwagami Wydziału Prawnego i Nadzoru Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Krakowie.  

W związku z uwagami Wydziału Prawnego i Nadzoru Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego  
w Krakowie dotyczącymi  uchwały Nr XXV/282/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 7 grudnia 
2020r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Nowy Targ 
wprowadza się następujące zmiany: 
- wykreślono § 17 ust. 3 Rozdziału 7,   
- w § 15 ust. 2 Rozdziału 5 dodano pkt 8, który brzmi „zabrania się pozostawiania psów i innych 
zwierząt na terenach niezamieszkałych lub nieużytkowych”, 
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- § 15 ust. 3 Rozdziału 5 otrzymuje brzmienie: Na terenach publicznych lub w innych miejscach 
przeznaczonych do wspólnego użytku, właściciele i opiekunowie zwierząt domowych zobowiązani są 
do przestrzegania zapisów porządkowych ustanowionych przez zarządców tych terenów”, 
- § 18 Rozdziału 7  otrzymuje brzmienie: Deratyzację należy przeprowadzić dwa razy w roku 
kalendarzowym, w terminach: 

1. wiosennym – od 20 marca do 20 kwietnia, 
2. jesiennym – od 15 października do 15 listopada, 

oraz każdorazowo w przypadku wystąpienia populacji gryzoni na w/w obszarach w ilości i według 
instrukcji stosowania danego preparatu.” 
Pozostałe zapisy Regulaminu nie ulegają zmianie. 
Pani Kierownik zgłosiła autopoprawkę polegającą na zastąpieniu w § 1 słowa „..Regulamin…” 
słowem „…Regulaminu…”. 
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVII/296/2021 w sprawie zmiany 
załącznika do uchwały nr XXV/282/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia  
7 grudnia 2020r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Nowy Targ.  
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
 
 
Ad.11c) 
Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XXV/279/2020 z dnia 7 grudnia 2020r.  
w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawki tej opłaty przedstawiła Kierownik Referatu ds. GO Elwira Nowobilska-Majewska. 
W związku z uwagą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie dotyczącą w.w uchwały dokonuje 
się następującej zmiany: w § 1 ust. 2 punkty zaznaczone literami a, b, c odpowiednio punktami 1, 2, 
3. 
W ramach pytań głos zabrał Radny Paweł Liszka, który pytał o przeprowadzoną analizę w sprawie 
możliwości rozliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na podstawie ilości zużytej 
wody z danej nieruchomości. 
Kierownik Referatu ds. GO Elwira Nowobilska-Majewska poinformowała, że analiza tak była 
sporządzona na potrzeby Referatu jeśli radnych chce się z nią zapoznać to zaprasza bezpośrednio do 
Referatu.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła  Uchwałę  
Nr XXVII/297/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXV/279/2020 z dnia 7 grudnia 2020r.  
w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Ewa 
Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, 
Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Liszka 
 
Ad.11d) 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 26 (Równia Szaflarska) przedstawił Naczelnik 
Wydziału RUiGN Wojciech Watycha.  
Plan miejscowy NOWY TARG 26 (Równia Szaflarska) został uchwalony w 2013 r. i dotychczas 
podlegał już czterokrotnie punktowym zmianom. W trakcie są kolejne dwie punktowe zmiany ww. 
planu miejscowego. W związku z dużą ilością zmian wprowadzanych w poszczególnych procedurach 
i w różnym porządku prawnym koniecznym jest uporządkowanie zapisów tego planu. Ponadto poza 
obszarami objętymi powyższymi zmianami do Urzędu wpłynęło kilka wniosków o zmianę tego planu. 
W 2019 r. zostało również zmienione Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Miasta Nowy Targ. Istotnym jest też fakt, że w 2020 r. zostały opracowane nowe mapy 
zagrożenia powodziowego. 
Na etapie zmiany planu zostaną również przeanalizowane ewentualne zmiany dla ustaleń dotyczących 
obsługi komunikacyjnej terenów usługowych w tym obiektów handlowych o powierzchni sprzedaży 
pow. 2000 m2 oraz terenów tzw. byłej Centralnej Ciepłowni z istniejącą DK 47 Zakopianką. 
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 18 głosów „za” przy 3 głosach wstrzymujących się podjęła  Uchwałę  
Nr XXVII/298/2021 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Nowy Targ 26 (Równia Szaflarska),  
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna 
Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska, Andrzej Swałtek 
 
Ad.11e) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 
26 (Równia Szaflarska) przedstawiła projektant Małgorzata Łapeta. Przedmiotowy projekt uchwały 
stanowi realizację uchwały nr XVI/163/2019 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 27 grudnia 2019r.  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nowy Targ 26 (Równia Szaflarska). Obszar objęty opracowaniem znajduje się  
w Nowym Targu na Równi Szaflarskiej. Jest położony pomiędzy drogą krajową nr 47 „Zakopianką” 
a ul. Szaflarską. Zgodnie z ustaleniami obowiązującego planu miejscowego prawie cały obszar objęty 
opracowaniem jest przeznaczony pod zabudowę usługową, w tym obiekty handlowe o powierzchni 
sprzedaży powyżej 2000m2.  
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Opracowanie przedmiotowej zmiany jest niezbędne dla prowadzenia polityki przestrzennej miasta, 
dostosowanej do zmieniających się uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego,  
a także uwzględniającej istniejące i postulowane zagospodarowanie terenu. Projekt zmiany planu 
miejscowego wprowadza niewielkie zmiany w stosunku do dotychczasowych ustaleń planu 
miejscowego, głównie w zakresie parametrów i wskaźników kształtowania zabudowy  
i zagospodarowania terenu.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
Rozpatrzenie uwag zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały: 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-
Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Rada w reasumpcji głosowania 19 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się  Uchwałę  
Nr XXVII/299/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nowy Targ 26 (Równia Szaflarska). 
Wyniki imienne: 
Za(19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-
Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.11f) 
Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości położonej  
w Nowym Targu przedstawił Kierownik Referatu ds. EMK Janusz Jakobiszyn.  
Podjęcie Uchwały przez Radę Miasta w Nowym Targu w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa 
rzeczowego na rzecz Tauron Dystrybucja Spółka Akcyjna – dalej Tauron tj. odpłatnej służebności 
przesyłu jest podyktowane faktem, że na nieruchomościach gminnych wybudowane zostały lub będą 
w najbliższym czasie urządzenia infrastruktury technicznej należące do ww. spółki. 
Służebność zostanie  ustanowiona  na  czas  nieoznaczony  i będzie  polegała  na  prawie  wstępu,  
przechodu i przejazdu, swobodnego, całodobowego dostępu do urządzeń sieci elektroenergetycznych 
znajdujących się na nieruchomościach obciążonych w celu wykonania czynności związanych  
z posadowieniem stacji transformatorowej, linii kablowych SN i nN wraz ze stanowiskiem słupowym 
SN oraz dokonywanych prac eksploatacyjnych, w tym istniejącej linii napowietrznej SN, tj. 
niezbędnych napraw, przeglądów i konserwacji, usuwania awarii, remontów, modernizacji oraz 
prawie wykonywania wykopów i przekopów przez te nieruchomości w ww. celach, z obowiązkiem 
każdorazowego przywrócenia terenu do stanu pierwotnego na koszt Tauron, oraz jej następców 
prawnych. 
Przebieg służebności został ustalony w sposób, który będzie jedynie w minimalnym stopniu ograniczał 
korzystanie z nieruchomości gminnej. 
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Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVII/300/2021 w sprawie 
ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości położonej w Nowym Targu.   
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
 
Ad.11g) 
Projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości: gruntów, budynków  
i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, wskazanym grupom 
przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 
negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.   
Projekt przewiduje wprowadzenie zwolnienia z podatku od nieruchomości: gruntów, budynków  
i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej przedsiębiorcom, w rozumieniu 
ustawy z dnia 6 marca 2018 r. - Prawo przedsiębiorców (Dz. U. z 2019 r. poz. 1292 ze zm.), których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 
ekonomicznych z powodu COVID-19 świadczącym: 
1) usługi hotelarskie w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 8 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o usługach 
hotelarskich oraz usługach pilotów wycieczek i przewodników turystycznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 
2211), 
2) usługi ujęte w Polskiej Klasyfikacji Działalności w podklasie 49.39.Z - działalność kolejek 
linowych naziemnych, kolejek linowych, wyciągów orczykowych i wyciągów narciarskich, pod 
warunkiem że nie są częścią miejskiego lub podmiejskiego systemu komunikacji. 
 
 
W ramach pytań głos zabrał Radny Paweł Liszka, który pytał co się z mieniło od XIX Sesji Rady 
Miasta kiedy grupa radnych złożyła taki projekt uchwały z wnioskiem o jego wprowadzenie do 
porządku obrad? 
Naczelnik Wydziału PiO Barbara Kryj-Mozdyniewicz wpływ na decyzję o przedłużeniu w.w projektu 
uchwały ma przedłużający się okres epidemii i trwający lockdown. Gdy pojawił się projekt grupy 
radnych to było mowa o tym, że jeśli ten okres będzie się przedłużał to taka uchwała zostanie 
zaproponowana. Istotne znaczenie ma też fakt, że pojawiła się możliwość pozyskania środków  
z budżetu Państwa w wysokości 80% dofinansowania z utraconych przez gminę dochodów z tytułu 
wprowadzenia tego typu zwolnienia.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVII/301/2021 w sprawie zwolnień  
w podatku od nieruchomości: gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 
działalności gospodarczej, wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa 
uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych  
z powodu COVID-19.  
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
 
Ad.11h) 
Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców 
prowadzących punkty sprzedaży na terenie Miasta Nowy Targ i zwrotu części tej opłaty przedstawiła 
Kierownik BOMiP Edyta Garb. 
Zgodnie z treścią art. 31 zzca ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 innych chorób zakaźnych oraz 
wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych, rada gminy może w drodze uchwały zwolnić z opłaty,  
o której mowa w art.11 ustawy z dnia 26 października 1982r. o wychowaniu w trzeźwości  
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, należnej w 2021r. lub może przedłużyć termin na jej wniesienie. 
W przypadku zwolnienia z opłaty, rada gminy może przyznać zwrot określonej części opłaty tym 
przedsiębiorcom, którzy do 31 stycznia 2021r. wnieśli opłatę jednorazową rok 2021. Zwolnienia 
dotyczą wyłącznie opłaty za korzystanie z zezwoleń przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży, a więc mogą je otrzymać wyłącznie przedsiębiorcy prowadzący na terenie miasta Nowy 
Targ punkty gastronomiczne.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego oraz Komisja 
Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy projekt 
uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVII/302/2021 w sprawie zwolnienia 
z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia w miejscu sprzedaży za rok 2021 przedsiębiorców prowadzących punkty sprzedaży na 
terenie Miasta Nowy Targ i zwrotu części tej opłaty. 
 
Ad.11i) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Powiatu Nowotarskiego na 
dofinansowanie przewozów o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej Nowy Targ 
- Czarny Dunajec – Chochołów przedstawił Kierownik Referatu ds. DiT Marcin Dziadkowiec. 
Planowana do uruchomienia w tym roku linia autobusowa Nowy Targ – Czarny Dunajec – Chochołów 
została objęta dofinansowaniem z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej. W Nowym Targu, w wyniku wniosków składanych przez Miasto, trasa 
przejazdu autobusów tej linii w oprócz centrum ma objąć także osiedle Marfiana Góra. Należy 
podkreślić, iż mieszkańcy od dłuższego czasu wskazują na potrzebę zorganizowania publicznego 
transportu na to osiedle, szczególnie w celu dowozu dzieci do szkół. Planowane zaangażowanie Miasta 
w finansowanie tej linii ma wynieść 3.562,45 zł. Przetarg na wyłonienie podmiotu obsługującego tą 
linie planowany jest na luty 2021 roku. Mając na uwadze fakt, że poprzez uruchomienie tej linii 
możliwa będzie obsługa transportem zbiorowym mieszkańców osiedla Marfiana Góra i części osiedla 
Zadział, partycypowanie Miasta w kosztach funkcjonowania linii uznać należy za uzasadnione. 
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W ramach pytań głos zabrał Radny Krzysztof Sroka, który pytał czy są jakieś plany połączenia 
utworzenia linii autobusowej na Słowacką stronę do Trsteny? Wtedy można byłoby tam pojechać 
autobusem, a wrócić rowerem ścieżką rowerową. 
Kierownik Referatu ds. DiT Marcin Dziadkowiec poinformował, że jest to bardziej kompetencja 
Urzędu Marszałkowskiego, ale sprawa ta zostanie rozeznana i Radny zostanie poinformowany.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła Uchwałę  
Nr XXVII/303/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Powiatu 
Nowotarskiego na dofinansowanie przewozów o charakterze użyteczności publicznej na linii 
komunikacyjnej Nowy Targ - Czarny Dunajec – Chochołów. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Ewa 
Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, 
Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Liszka 
 
Ad11j) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 
Małopolskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji 
bezkolizyjnego skrzyżowania DW 957 z linią kolejową Nr 99 w m. Nowy Targ wraz z pozyskaniem 
decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach oraz opracowaniem programu funkcjonalno-
użytkowego wraz z opcją opracowania proj. budowlanego i uzyskania decyzji  
o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (ZRID) dla zakresu zgodnego z uzyskaną decyzją  
o środowiskowych uwarunkowaniach  przedstawił Skarbnik Miasta Łukasz Dłubacz.  
Ulica Ludźmierska w Nowym Targu jest jedną z bardziej obciążonych dróg wojewódzkich  
w naszym rejonie. Dodatkowo kolidujące skrzyżowanie z linią kolejową nr 99 powoduje duże 
utrudnienia w ruchu. Zgodnie z wynikami Generalnego Pomiaru Ruchu 2015 w przekroju DW 957 na 
ul. Ludźmierskiej wynikowy średni dobowy ruch roczny pojazdów w przekroju drogi wynosi 20 595 
poj. Rzeczywistych. Projektowana obwodnica lub bezkolizyjne skrzyżowanie DW 957 z linią 
kolejową Nr 99 w znaczący sposób upłynni ruch, co ma również niebagatelne znaczenie w związku  
z uruchomieniem i dalszym rozwojem Podhalańskiej Kolei Regionalnej.  
Podjęcie przedmiotowej uchwały jest konieczne w celu umożliwienia udzielenia pomocy finansowej 
dla samorządu Województwa Małopolskiego na wykonanie potrzebnej dokumentacji. Koszt prac 
wyceniony został na kwotę 455 100 zł, z czego kwota 314 500 zł sfinansowana zostanie ze środków 
Unii Europejskiej, a pozostała kwota po połowie przez Miasto Nowy Targ i Województwo 
Małopolskie.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVII/304/2021 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Małopolskiego na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Opracowanie wielowariantowej koncepcji bezkolizyjnego skrzyżowania 
DW 957 z linią kolejową Nr 99 w m. Nowy Targ wraz z pozyskaniem decyzji o środowiskowych 
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uwarunkowaniach oraz opracowaniem programu funkcjonalno-użytkowego wraz z opcją 
opracowania proj. budowlanego i uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 
drogowej (ZRID) dla zakresu zgodnego z uzyskaną decyzją o środowiskowych 
uwarunkowaniach. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz 
Zapiórkowski 
 
Ad.11k) 
Projekt uchwały w sprawie zmian Uchwały Budżetowej na 2021r. Nr XXVI/294/2020 Rady Miasta 
Nowy Targ z dnia 28 grudnia 2020 roku oraz zmian w budżecie miasta przedstawił Skarbnik Miasta 
Łukasz Dłubacz.  
Przedmiotowym projektem uchwały dokonuje się następujących zmian w zakresie planowanych 
dochodów i wydatków: 
Dochody: w rozdziale Wpływy z podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych zmniejsza się plan 
dochodów z tytułu opłaty targowej o kwotę 630 000 zł oraz zwiększa się plan dochodów o kokotę 
700 300 zł z tytułu rekompensaty z budżetu państwa dochodów utraconych z opłaty targowej.  
Wydatki: w rozdziale Drogi publiczne wojewódzkie zwiększa się plan wydatków majątkowych  
o kwotę 70 300 zł z przeznaczeniem na przekazanie pomocy finansowej dla samorządu Województwa 
Małopolskiego na wykonanie wielowariantowej koncepcji bezkolizyjnego skrzyżowania DW 957  
z linią kolejową Nr 99. Koszt prac wyceniony został na kwotę 455 100 zł, z czego kwota 314 500 zł 
sfinansowana zostanie ze środków Unii Europejskiej, a pozostała kwota po połowie przez Miasto 
Nowy Targ i Województwo Małopolskie.  
Skarbnik zgłosił autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu po stronie wydatków dodatkowej 
zmiany: zwiększenie planu wydatków o kwotę 3 600 zł w rozdziale Lokalny transport drogowy  
z przeznaczeniem na udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Nowotarskiego na uruchomienie linii 
na Marchwianą Górę. 
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 219 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się podjęła wraz  
z autopoprawką Uchwałę Nr XXVII/305/2021 w sprawie zmian Uchwały Budżetowej na 2021r. 
Nr XXVI/294/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 28 grudnia 2020 roku oraz zmian w budżecie 
miasta.  
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur Kret, 
Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek 
Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-
Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.12 
Interpelacje i zapytania:  
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1. Radna Ewa Pawlikowska złożyła zapytania w sprawach: 
a) przeszkolenia członków Miejskiej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, 
b) nagród za rok 2020 dla pracowników Urzędu Miasta, 
c) środków pozyskanych na rachunek miasta od sponsorów imprez w latach 2015-2020, 
d) powoływania radnych w skład komisji rozstrzygających otwarte konkursy ofert; 
oraz interpelacje w sprawach: 
e) podjęcia działań w celu realizacji drogi rowerowej od ul. Tobruku do drogi rowerowej 

biegnącej wzdłuż potoku Czarny Dunajec, 
f) aktualizacji przepisów prawnych w zarządzeniach dot. ogłaszania otwartych konkursów 

ofert w dziedzinie: kultury i sztuki, sportu oraz turystyki; 
g) aktualizacji, znajdującego się na stronie internetowej miasta,  wykazu organizacji 

pozarządowych współpracujących z miastem, 
2. Radny Andrzej Swałtek złożył interpelację w sprawie wody pitnej w Nowym Targu. 
3. Radny Paweł Liszka złożył zapytania w sprawach: 

a) terminu określenia przez Burmistrza kryteriów programu Mieszkanie+, 
b) przedstawienia wyjazdu podmiotów, którym w czasie pandemii umorzono czynsz lub 

dzierżawę, 
c) podania wszystkich zleceń Gminy Miasto Nowy Targ od roku 2015 do chwili obecnej dla 

podmiotów wymienionych w zapytaniu, 
d) wydatkowania środków z Funduszu Przeciwdziałania Alkoholizmowi na przeciwdziałanie 

i zwalczanie Covid-19, 
oraz interpelacje w sprawie: 
e) wymiany tabliczek z nazwami ulic na terenie Miasta. 

4. Radny Szymon Fatla złożył interpelację w sprawie peronu pierwszego dworca kolejowego  
w Nowym Targu. 

5. Radny Jacenty Rajski złożył interpelację w sprawie przywrócenia i powołania Straży Miejskiej 
w Nowym Targu. 
 

Pełna treść interpelacji i zapytań pisemnych dostępna jest na stronie www.nowytarg.pl 
 

Ad.13 
W wolnych wnioskach głos zabrali: 

1. Radny Szymon Fatla pytał z czego wynika fakt, że na portalu EkoInterwencja jest dużo 
interwencji, które nie zostały zweryfikowane? 
Z-ca Burmistrza Waldemar Wojtaszek poinformował, że kontrole przez pracowników urzędu 
odbyły się, a sytuacja ta wynika z problemów technicznych i usterka ta została już zgłoszona. 
Ma ona zostać niezwłocznie usunięta.   

2. Radny Szymon Fatla zwrócił uwagę, że w czasie intensywnych opadów śniegu zgłaszał do 
MPEC-u , że chodnik przylegający do ich posesji nie jest prawidłowo odśnieżany, jednak nie 
uległo to poprawie dlatego prosił, aby się zająć tym problemem. 
Prezes MPEc Grzegorz Ratter poinformował, że sprawa została rozstrzygnięta, chodnik został 
odśnieżony. 
Radny Szymon Fatla poinformował, że jednak chodnik został słabo odśnieżony, bo tylko na 
jakieś 40 cm. 
Prezes MPEC Grzegorz Ratter poinformował, że postara się, aby takie sytuacje nie miały 
więcej miejsca. 

3. Radny Szymon Fatla pytał, kiedy zostanie powołany nowy prezes NTvK, której miasto jest 
100% udziałowcem? 
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Burmistrz Miasta Grzegorz Watycha poinformował, że obecnie Prezesem NTvK jest Pan 
Paweł Kos, a miasto ma ok. 75% udziałów, a nie 100%.  

4. Radna Ewa Pawlikowska prosiła o wyjaśnienie kto jest odpowiedzialny za odśnieżanie 
chodnika na os. Bór przy drodze miejskiej w stronę domów jednorodzinnych, bo otrzymała 
informację z urzędu, że odpowiedzialna jest NSM z kolei NSM twierdzi, że to miasto jest 
odpowiedzialne za jego odśnieżanie.  
Kierownik Referatu ds. DiT Marcin Dziadkowiec poinformował, że nie ma mapy, która 
jednoznacznie ustalałaby granice. Podjęto już rozmowy z NSM, aby do przyszłego sezonu 
sprawę tą uregulować. Dodał, że problemem są też parkujące tam samochody.  
Radna Ewa Pawlikowska stwierdziła, że droga prowadząca do przedszkola jest tak samo 
miejska i jest odśnieżana, a ta już nie i ludzie  muszą chodzić po drodze.   

5. Radna Ewa Pawlikowska poinformowała, że nie zgadza się z protokołem z kontroli MOK oraz 
ze sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej za rok 2020 i nie podpisuje się pod tymi dokumentami. 

6. Radny Paweł Liszka prosił, aby zwrócić uwagę odśnieżającemu dojazd do SP nr 4 na os. Niwa, 
aby tam na zakręcie było odśnieżane szerzej, bo utrudnia to minięcie się dwóch samochodów. 

7. Radny Jacenty Rajski prosił o posypanie deptaka pomiędzy ul. Długą, a ul. Sobieskiego, bo 
jest tam bardzo ślisko. Podziękował również, za to że bioodpady są odbierane 2 razy  
w miesiącu.  

8.  Burmistrz Miasta Grzegorz Watycha poinformował, że jeden z operatorów złożył wniosek  
o wybudowanie masztu o wysokości 53m na os. Buflak. Miasto wystąpiło do Regionalnego 
Dyrektora Ochrony Środowiska w Krakowie oraz do Państwowego Wojewódzkiego 
Inspektora Sanitarnego w Krakowie. Zgodnie z przepisami obydwa te organy uznały, że nie 
ma podstawy prawnej, aby prowadzić postępowanie  i wymagać uzyskania przez operatora 
decyzji środowiskowej dlatego sprawa ta na etapie urzędu została zakończona. Operator będzie 
musiał uzyskać pozwolenie na budowę w Starostwie.   
 
Na koniec Przewodniczący Rady Miasta poinformował o: 
 obowiązku złożenia przez radnych oświadczenia majątkowego za rok 2020 do 30 

kwietnia br. Druki oświadczeń zostaną przesłane mailowo, chętni radni mogą jej 
odebrać osobiście w Biurze Rady, 

 najbliższej XXVIII Sesji Rady Miasta planowanej zgodnie z harmonogramem na  
15 marca 2021r.  

 
Ad.14  
O godzinie 17:00 Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda zamknął XXVII Sesję Rady Miasta Nowy 
Targ.  
 
 
        Przewodniczący Rady Miasta 
Protokołowała: 
mgr Renata Chmielak 
              mgr Grzegorz Luberda    
   
 


